

说明书

104mm

WATCH ULTRA

Product Description :

Product Description :
The Apple Watch Ultra is a rugged, high-performance smartwatch designed for outdoor enthusiasts and professionals. It features a durable titanium case, a high-contrast Retina display, and advanced sensors for health and fitness tracking. The watch is water-resistant up to 100 meters and offers extended battery life, making it ideal for long adventures in the wilderness.

Features include:
- Titanium Case: Durable and lightweight.
- Retina Display: High-contrast, easy to read in bright sunlight.
- Advanced Sensors: Heart rate, blood oxygen, temperature, and more.
- Water Resistance: Up to 100 meters.
- Battery Life: Up to 36 hours of normal use.

Watch Operating Instructions :

1. Power On/Off: Press and hold the side button to turn the watch on or off.
2. Lock/Unlock: The watch automatically locks when you leave it and unlocks when you press the side button.
3. Navigation: Use the Digital Crown to scroll through the watch face and apps.
4. Siri: Press and hold the side button to activate Siri.
5. App Store: Download and install apps from the App Store.
6. Settings: Access the Settings app to configure various features.
7. Health & Fitness: Use the built-in sensors to track your health and fitness.
8. Notifications: Receive notifications from your iPhone and other devices.

Precautions :

1. Avoid exposure to extreme temperatures.
2. Do not submerge the watch in salt water or chlorinated pools.
3. Avoid contact with sharp objects or chemicals.

APP Download and connection :

1. Scan the QR code to download the Apple Watch app.
2. Follow the on-screen instructions to set up your watch.
3. Connect the watch to your iPhone via the Apple Watch app.

Notification settings:

1. Go to Settings > Notifications > Apple Watch.
2. Select the app you want to receive notifications from.
3. Choose the notification style (lock screen, wrist, or both).
4. Enable the notification toggle.

FCC New Rating :

FCC New Rating :
This device complies with the FCC Part 15 Class B digital device limits, which are designed to protect against interference with other electronic devices. However, some interference may still occur in certain environments. If you experience interference, you may need to adjust the device's position or use shielding.

262mm

WATCH ULTRA

产品介绍 :

产品介绍 :
Apple Watch Ultra 是一款专为户外运动爱好者和专业人士设计的智能手表。它采用坚固耐用的钛金属表壳，配备高对比度视网膜显示屏，并具备先进的健康监测和运动追踪功能。手表防水深度可达 100 米，续航时间长达 36 小时，非常适合长时间的户外探险。

主要特点包括：
- 钛金属表壳：坚固耐用且重量轻。
- 视网膜显示屏：高对比度，即使在强光下也能清晰可见。
- 健康监测传感器：心率、血氧饱和度、体温等。
- 防水性能：可达 100 米。
- 续航能力：正常使用可达 36 小时。

手表使用指南 :

1. 开机/关机：长按侧边按钮即可开机或关机。
2. 锁定/解锁：离开手表时会自动锁定，按下侧边按钮即可解锁。
3. 导航：通过数码表冠浏览表盘、应用和设置。
4. Siri：长按侧边按钮即可激活 Siri。
5. App Store：从 App Store 下载和安装应用。
6. 设置：进入设置应用以配置各种功能。
7. 健康与运动：利用内置传感器追踪健康状况和运动数据。
8. 通知：接收来自 iPhone 和其他设备的通知。

注意事项 :

1. 避免极端温度。
2. 请勿将手表浸泡在海水或游泳池中。
3. 避免接触尖锐物体或化学品。

穿戴指南 :

1. 将手表对准手腕，确保表带舒适贴合。
2. 按下表带上的扣环，将手表固定在手腕上。
3. 调整表带的松紧度，确保佩戴舒适。

快速入门指南 :

1. 扫描 QR 码下载 Apple Watch 应用。
2. 按照屏幕提示设置您的手表。
3. 通过 Apple Watch 应用将手表与 iPhone 配对。

APP 下载与连接 :

1. 扫描 QR 码下载 Apple Watch 应用。
2. 按照屏幕提示设置您的手表。
3. 通过 Apple Watch 应用将手表与 iPhone 配对。

通知设置 :

1. 前往设置 > 通知 > Apple Watch。
2. 选择您希望接收通知的应用。
3. 选择通知样式（锁屏、手腕或两者）。
4. 启用通知开关。

FCC 认证 :

FCC 认证 :
本产品符合 FCC 第 15 类数字设备限制，旨在防止对其他电子设备造成干扰。然而，在某些环境中仍可能出现干扰。如果遇到干扰，您可能需要调整设备位置或使用屏蔽措施。